
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1438
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om opioider den 29. august 2024 redegøre 
for, hvilket arbejde der er foregået i ministeriet, siden den daværende justitsminister 
i 2021 lovede spørgeren at igangsætte et arbejde om justering af strafniveauerne på 
narkotikaområdet, og vil ministeren oplyse, hvorvidt der forelå og var igangsat et arbejde 
om dette i ministeriet, da den nuværende minister tiltrådte, jf. REU alm. del – svar på 
spørgsmål 1320 (folketingsåret 2020-21)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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